
 
 

Styrelsemöte 5 september 2018 

 
Närvarande: 

1. Sekreterare Hugo Svensson  
2. Markandsföringsansvarig Rebecca Byström 
3. Styrelseledamot Martin Strömgård 
4. Styrelseledamot Emil Hukic 
5. Samordnare Josef Elveskog 

 
1. Mötet öppnas. Mötet öppnas av Rebecca Byström som är ordförande idag. 
2. Föregående protokoll. Rebecca går igenom protokollet från det föregående mötet. 

Martin delar härefter med sig av erfarenheterna från den ungdomsförbundsdebatt 
som anordnades på hans skola tidigare under dagen. 

3. Nytt samarbete. Ungdomsrådet ska tillsammans med sina motsvarigheter på 
Norrmalm och Kungsholmen ha ett möte den 24 september, under vilket ett nytt 
samarbete ska diskuteras. Östermalms ungdomsråd har två förslag inför mötet; en 
föreläsning med Gapminder och en debatt inför europaparlamentsvalet 2019. 
Rebecca sköter kontakterna med Gapminder för att se hur deras intresse ser ut och 
med europeiska ungdomsparlamentet för att se om de vill vara med och arrangera 
debatten 2019. Mötet kan också handla om andra evenemang. 

4. Ungdomsrådets instruktion. Rebecca går igenom ungdomsrådets regelverk, 
instruktion.  

5. Utvärdering. Linnéa Lundbäck från stadsdelsförvaltningen ska göra en utvärdering 
av hur ungdomsrådet har upplevt sitt arbete och sin delaktighet under året. Styrelsen 
föreslår att Linnea ska närvara under det kommande årsmötet, så kan en sådan 
utvärdering göras i samband med mötet. 

6. Fyllnadsval. Sedan Carolina och Vanja lämnat sina uppdrag i ungdomsrådet sker 
följande val: 
1) Martin väljs till budgetansvarig. 
2) Emil väljs till vice marknadsföringsansvarig. 
Dessa uppdrag kommer gälla tills årsmötet, då ordinarie styrelseval kommer ske. 

7. Inspektion av utegym. Styrelsen inspekterar det nya utegymmet I Humlegården. En 
skylt som informerar om ungdomsrådets delaktighet efterfrågas. Max Igor ska 
kontakta Fredrik Ekroth från parkmiljöavdelningen rörande önskemålet. 
Styrelsen undrar också hur invigningen ska gå till och om ungdomsrådet kan 
involveras i dess planerande? 

8. Mötet avslutas. Mötet avslutas. 
 
In fidem 
Hugo Svensson 
7 september 2018 
 
Vidimerande 

______________________ 
Hugo Svensson 
Sekreterare 
 
___________________________ 
Josef Elveskog 
Justerare 
 



 

 

Kommande möten: 

1) Planeringsmöte 24/9: 17.00 (Ungdomsmottagningen på Odenplan) 

2) Styrelsemöte 3/10: 17.30 (Humlanhuset) 

3) Årsmöte 14/11: 17.30 (Humlanhuset) 

 

 


